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30 listopadu, 2024

Evropská komise chce za každou cenu prosadit zákaz
kouření venku
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EU funguje jen jako prostředek pro příkazy, zákazy, restrikce a
šikanu občanů, kteří mají tu smůlu, že musí žít pod kuratelou tohoto
molocha. Jediným, kdo zde skutečně o něčem rozhoduje, je nikým
nevolená Evropská komise, do které každá země posílá ten nejhorší
odpad.

Jak moc je europarlament mnohdy zbytečný, přičemž má jen vyvolat
jakousi iluzi demokracie, ukazuje i nedávné hlasování, kdy byl
většinou europoslanců odmítnut návrh zákona, který zakazuje
kouření venku.

I přes jasné odmítnutí europarlamentem – tedy volenými
představiteli – má být tento zákon prosazen přes Radu ministrů, kde
by měla pro schválení postačit prostá většina.

K hlasování na Radě ministrů by mělo dojít ve čtvrtek v Bruselu.

V minulosti, kdy se zákon teprve chystal, jste si o něm mohli přečíst
zde, nyní je již přesněji specifikováno, kde všude chce EU kouření
zakázat.

Seznam, pro který návrh usnesení doporučuje zákaz kouření, je
dlouhý: veřejná hřiště, zábavní parky, koupaliště, pláže, zoologické
zahrady, venkovní prostory restaurací, barů, kaváren – včetně
střešních teras, balkonů, verand nebo nádvoří, autobusové,
tramvajové a vlakové zastávky, letiště.

Dále venkovní prostory spojené s pracovištěm, včetně venkovních
prostor nemocnic, zdravotních středisek a pečovatelských domů.
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Toto nařízení platí jak pro klasické cigarety, tak pro e-cigarety.
Nařízení EU by mělo být doporučením, nicméně někteří politici
upozorňují na to, že mnohá doporučení byla časem členským zemím
nakonec vnucena.

Dokonce i někteří lékaři z řad europoslanců (včetně těch
probruselských) namítali, že je nařízení příliš přísné a není založeno
na vědeckých faktech.

To ostatně není v EU nic divného, ani v jiných oblastech Brusel
nezajímají vědecká fakta, ale pouze uměle vytvořený narativ nebo
ideologie.

Poznámka: Pokud by se mi podařilo zjistit, jak kdo z europoslanců k
tomuto zákonu hlasoval, tak seznam hlasování zveřejním v
aktualizaci článku nejpozději během neděle.

Ohodnoťte tento příspěvek!
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